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2024. június 9-én, vasárnap lesz az Európai Parlament tagjainak  választása, a helyi önkormányzati képviselők és polgármesterek,    
valamint a nemzetiségi önkormányzati képviselők általános választása. Pásztón 7260 szavazásra jogosult személy van. A város-
ban a Roma Nemzetiségi választás során 207 a választásra jogosultak száma. A szavazóhelyiségbe személyazonosságot igazo-
ló okmányt (érvényes személyi igazolványt, útlevelet vagy jogosítványt) és lakcímkártyát szükséges a választópolgárnak magá-
val vinnie.
Pásztón a HVB három polgármester-jelölt és 17 helyi önkormányzati képviselő-jelölt nyilvántartásba vételéről döntött. Szavaz-
ni a szokásos módon, a szavazóköri névjegyzékben szereplő választópolgárnak lehet 2024. június 9-én reggel 6 órától 19 óráig.

Érvényesen szavazni a szokásos módon, a jelölt neve mellett elhelyezett körbe, tollal két, egymást metsző vonallal lehet.
Polgármesterre érvényesen szavazni úgy lehet, hogy a három jelölt közül egyet választunk ki. 
Önkormányzati képviselőből nyolcat kell megválasztani.  Szavazni érvényesen legkevesebb egy,  de maximum nyolc jelöltre lehet. 
A nyolcnál több személyre leadott szavazattal a szavazólap érvénytelen.
Az a jelölt lesz a polgármester, aki a legtöbb érvényes szavazatot kapta. 
Azok lesznek a képviselők, akik a jelőltek közül a legtöbb érvényes szavazatot kapják.
További információk elérhetőek a www.paszto.hu honlapon, illetve kérhetők a Pásztói Helyi Választási Irodán. A Helyi Választási 
Iroda Vezetője: Dr. Szabó Bence jegyző. Címe: 3060 Pásztó, Kölcsey utca 35. Telefon: 32/460-155,.Fax: 32/460-918,. 
E-mail: jegyzo@paszto.hu.
Ebben a kiadványban, hogy a tájékozódásban segítséget nyújtsunk, bemutatjuk a polgármester és képviselőjelőlteket, abban a 
sorrendben, amelyben - sorsolás alapján - a szavazólapon szerepelnek. A bemutatkozó szöveget és a képet a jelöltek küldték be, 
azon a kiadványban nem változtattunk. A felhívás alapján, ha egy jelőlt nem küldött be ismertető anyagot, akkor nála csak a nevét 
és a szavazólapon szereplő sorszámát tüntetjük fel a tájékoztatóban, az üresen maradt helyet semleges pásztói fotóval töltjük ki.
A kiadványban találnak egy táblázatot is, amelyben feljegyezhetik a kiválasztott jelöltek nevét, szám szerint annyit, ahány-
ra érvényesen szavazni lehet.

TÁJÉKOZTATÁS
a 2024. június 9-én megtartandó helyi önkormányzati  

képviselő és polgármester, valamint a nemzetiségi  
önkormányzati és az európai parlamenti választásról

A szavazókörök listája:
01. számú szavazókör, Vasút út 21. (NÉBIH Iroda) 
02. számú szavazókör, Csillag tér 16. (Idősek Klubja) 
03. számú szavazókör, Fő utca 54/A. (Zeneiskola) 
04. számú szavazókör, Nagymező u. 36. (Zsigmond Király Ált. Isk.) 
05. számú szavazókör, Deák Ferenc u. 14. (Művelődési Ház) 
06. számú szavazókör, Rákóczi utca 1. (Mikszáth K. Líceum) 
07. számú szavazókör, Madách utca 15. (Százszorszép Óvoda) 
08. számú szavazókör, Alkotmány út 155. (Művelődési Ház) 
09. számú szavazókör, Kékesi út 104. (Művelődési Ház)
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Kolonics Ágnes vagyok, tősgyökeres 
pásztói lakos. 36 éves vagyok, Pásztón élek, 
eddigi munkáim itthoni és külföldi nagy-
városokhoz kötöttek. Igen aktív nemzetkö-
zi viszonyrendszerrel rendelkezem. Pász-
tó-Hasznos-Mátrakeresztes jelenlegi 
fejlettségi állapota elkeserít, elhanyagolt 
térségünk nem a 21. századot tükrözi.

Ez akkor is különsen fájdalmas, amikor 
nemzetközi kollégáimat, barátaimat ven-
dégségbe hívom, és nem igazán tudok ne-
kik semmi kimagaslót mutatni. Ezen min-
denképp változtatni szeretnék. Célom, hogy 
munkám eredményeként gyönyörű vidé-
künk végre fejlődjön, vonzóvá váljon, és 
életszínvonalunk emelkedjen.

Tanulmányaim/karrierem során eddig 
több helyen megfordultam, így a Magyar 
Tudományos Akadémián, az Emberi Jogok 
Bíróságán, az Európai Parlamentben Stras-
bourgban, továbbá a Magyar Atlanti Tanács 
és egyéb szervezetek rendszeres látogató-
ja vagyok. Tudásom nagy segítséget jelent 
majd az önkormányzati munka során.

Amit nyújtani tudok:
- fiatal, életerős, tudásalapú vezetést
- objektív, elemző, hatékony hozzáállást
- kompetenciát, kormányzati munkata-

pasztalatot
- függetlenséget minden párttól
- kíváló országos és nemzetközi kapcsolatokat
- most mégis lakhelyemet; Pásztót, Hasz-

nost és Mátrakeresztest szeretném felemelni.

Tanult szakok:
Politikatudomány - Önkormányza-

ti szakirány; Társadalmi viselkedéselemzés 
szak; Nemzetközi tanulmányok -Diplomá-
cia szakirány.

Céljaim: 
- Pásztó-Hasznos-Mátrakeresztes telepü-

lésrészek fejlesztése é vállalkozásainak segíté-
se ; - a szociális háló erősítése; - rendszeres la-
kossági fórumok; - munkahelyek teremtése 
a következő időszakban elnyert páyázatok 
alapján; - több közösségi program rendezése; 
- a strand, az uszoda, a közterületek rendbe-
tétele; - a lehető legerősebb lobbitevékeny-
ség kifejtése Pásztó-Hasznos-Mátrake-
resztesért; - a legalkalmasabbak bevonása 
projectjeinkbe; - Pásztó-Hasznos-Mátrake-
resztes számára egy új arculat kialakítása 
költségbarát, de látványos módon; - turiz-
mus nagy arányú fejlesztése szakemberek ter-
vei alapján; - Pásztó, mint “brand” létrehozá-

sa a modern kor kihívásainak megfelelően; 
- cégek beinvitálása belföldről és külföldről; 
- a strand nyitva tartása május közepétől 
szeptember közepéig; - garantálom, hogy 
a parkolás továbbra is ingyenes marad,; - 
és hogy csak környezetkímélő beruházá-
sokat engedünk be.

A kreatív, friss és szakértő hozzállás mel-
lett megadom azt, ami pásztónak hiányzik: 
térségünk kifelé több ajtódöngetést, befelé 
pedig több törődést érdemel! Hiszem, hogy 
rendkívül aktív lobbitevékenység és kívá-
ló képviselet jár Pásztó-Hasznos-Mátrake-
resztes lakosságának!

Néhány ajánlás:
“Kolonics Ágnest több éve ismerem. Elször 

tanítványom volt az egyetemen - ma is az –, 
azután elkezdtünk együtt dolgozni a Magyar 
Atlanti Tanácsban.Őszintén bevallom, meg-
lepett hogy egy ilyen széleslátókörű, a nemzet-
közi politika kérdései iránt érdeklődő és abban 
egyre járatosabb hölgy miért akar egy kis ma-
gyarországi település polgármestere lenni. Na-
gyon becsületre méltónak találom, hogy képes 
összeegyeztetni a nemzetközi politika iránti 
érdeklődését   és egy kis magyarországi telepü-
lés ügyes – bajos dolgainak kezelését. Választói 
sokat nyernének vele, ha megválasztanák pol-
gármesternek, mert egy rendkívül értelmes, el-
kötelezett, elveiért és a közösségért fáradhatat-
lanul dolgozó embert kapnának, akinek mind 
a nemzetközi politikában, mind pedig a ma-
gyarországi belpolitika terén nagy jövőt jósolok 
– pedig ez utóbbi sokkal bonyolultabb.” - Dr. 
habil Gyarmati István, diplomata, államtit-
kár, biztonságpolitikai szakértő, a stratégi-
ai tanulmányok kandidátusa, az ENSZ fő-

titkárának leszerelési ügyekkel foglalkozó 
tanácsadó testületének volt elnöke, a De-
mokratikus Átalakulásért Intézet elnöke, a 
Magyar Atlanti Tanács főtitkára. 

“Kolonics Ágnes a magyar közügyekkel fog-
lalkozó fiatalabb generáció tagja. Mélyen mo-
tivált, független. Nagyon lenyűgözött a reform 
iránti szenvedélye, pragmatizmusa, valamint 
a helyi és az országos ügyekhez való erős hoz-
záértése.” - Dr.Marcin Zaborowski politikai 
igazgató, egyetemi oktató, az Európai Poli-
tikai Elemző Központ volt alelnöke, a Len-
gyel Szenátus Külkapcsolati-és Európai In-
tegrációs Bizottságának tanácsadója.

“Kolonics Ágnes intelligens, szókimon-
dó ember, aki kiváló kül-és biztonságpolitikai 
nézőponttal rendelkezik. Nyitott, figyeli a vi-
lág új fejleményeit a legfontosabb területeken, 
és kíválóan kommentálja azokat.” -  habil dr. 
Karl Lamers a Kereszténydemokrata Unió 
politikusa, Bundestag Védelmi Bizottságá-
nak elnökhelyettese, a NATO Parlamenti 
Közgyűlésének tagja, volt elnöke.

„Kolonics Ágnes érdeklődő, energikus em-
ber. Érdemes elolvasni az életrajzát: egy na-
gyívű, világot látott, színes személyiségről van 
szó. Tanultságához vele született intelligen-
cia és empátia tartozik, kedvessége és jóakarata 
hamar a közösségek központjába helyezik. Ter-
veit alaposan állítja össze és, ha elkezdte, azo-
kat meg is valósítja. Nem csak ő mozog szélse-
bes tempóban, és tud egy nap 25 órát dolgozni, 
de a körülötte lévőket is képes úgy motiválni, 
hogy a közösség, amelyben mozog, sokat profi-
táljon ebből. Meggyőződésem, hogy polgármes-
terként, mint egy igazi, őszinte ember csak a 
közösség javát fogja szem előtt tartani és ötle-
teivel, intuícióival, diplomáciai készségével so-
kakat meg tud majd nyerni Pásztó és környéke 
fejlesztése ügyének, amiben bizonyosan nagyon 
sikeres lesz.”  - Dr. Szatmári László ezredes, 
egyetemi oktató, a Magyar Hadtudományi 
Társaság szakértője, Magyarország Állandó 
EBESZ Katonai Képviselet korábbi vezető-
je, a Honvédelmi Minisztérium volt főosz-
tályvezető-helyettese, az ENSZ, az EU és a 
NATO munkacsoportok magyar képviselője.

Ha ők mernek ajánlani, Önök is bátran 
tegyék le a voksukat mellettem, és tegyenek 
a nevem mellé egy X-et! 

Figyelmemért, tudásomért, 
munkámért cserébe csak 

egy szavazatot kérek!

Kolonics Ágnes Erika  
független polgármesterjelölt 



2 | 3

Reviczki Gyula vagyok, születtem Pász-
tón, a múlt század közepén.

Azóta is itt élek, kis családommal, ami 
már nagy család, barátaimmal, széleskörű 
ismerőseimmel. Félig pásztói, félig hasz-
nosi, anyai nagyapám révén egyrészt ke-
resztesi őseim leszármazottjaként. Kö-
zépfokú gépész képesítésem révén sok 
mindennel foglalkoztam, mindig, az úgy-
nevezett versenyszférában, de sosem a 
„napos” oldalon. Szereztem sok tapasz-
talatot ezen a területen. Jelenleg nyu-
galmazottként töltöm napjaim, figyelve, 
számontartva a város, az ország, a világ 
történéseit, kivonva ezekből az eszenciát, 
tapasztalatot, majd ezekből tanulva képvi-
selni a város polgárait.

Hogy mit akarok város 
polgármestereként?

• A polgárok véleményének képviseletét, de 
nem csak a nagyhangúakét, hanem a halk-
szavúakét is!
• Mutyimentes városvezetést, a hozzáértés 
előtérbe helyezésével.
• A tisztességes munka, megbecsülését.
• Dolgozni a városért, magunkért.

Reviczki Gyula  
Polgármesterjelölt  

programja!
1. Pásztó város önkormányzatának visz-

szaállítása valódi önkormányzattá, a mai, 
„Tanácsi” rendszerű helyett! Elfogadhatat-
lan a polgárok feje fölötti döntés!

2. A minden pártdiktátum megszünteté-
sét ami nem esik egybe Pásztó város érdeke-
ivel, a polgárainak érdekeivel!

3. Tisztázni a város gazdasági, pénzügyi 
helyzetét, azt mindenki számára érthetővé 
és nyilvánossá tenni!

4. Föl kell térképezni útjaink, közterüle-
teink állapotát, minőségét, tisztaságát, ren-
dezettségét, ki kell dolgozni ezek felújí-
tásának, rendbetételének lehetőségét, egy 
élhetőbb város érdekében! Meg kell oldani 
a szemetes város problémáját, szemét elhe-
lyezésének lehetőségét folyamatosan, nem 
csak időnként. A város tervszerű takarítását 
és nem csak a Főútét!

5. Ki kell vizsgálni annak lehetőségét, 
hogy az Unió támogatásával indított és be 
nem fejezett létesítmények befejezhetőségét 
megteremtsük!

6. Befejezni a Strand rekonstrukcióját, az 
uszoda, a hasznosi kalandpark és minden el-
kezdett beruházást!

7. A pásztói kórház, kórházzá való visz-
szaállítása mindannyiunk, polgáraink egész-
ségének megőrzése, javítása, érdekében. 
Meg kell szüntetni azt a gyakorlatot, hogy 
aki nem tudja megfizetni a magán gyógyel-
látást, az ellátatlanul maradjon! Meg kell 
szüntetni az értelmetlen várólistákat!

8. El kell érni az iskolák, tanintézmények 
támogatása egyenlő mértékben és a kor elvá-
rásainak megfelelő szinten történjen. Tanára-
ink, pedagógusaink és az oktatási intézmények 
dolgozói megbecsülése, erkölcsi, anyagi szin-
ten is, megfelelő legyen!

9. Gyerekeink, unokáink biztonsága  min-
den előtt prioritást kell hogy élvezzen! Köz-
területeken kameráink (49 lett telepítve) se-
gítségével követni kell mozgásukat, aminek a 

fő iránya a közlekedés biztonsága és a drog-
terjesztés megakadályozása kell hogy legyen!

10. A kihasználatlan, elhanyagolt épülete-
ink feltérképezése, felújítása, közösségi célok-
ra történő hasznosítása! Kiemelt figyelemmel a 
volt mozi, (Miami) a volt MHSz épülete, a volt 
Áruház, stb.

11. A kisebbségi önkormányzat visszaál-
lítása, érdemi munkába való bevonása, teret 
engedni érdekeik érvényesítéséhez!

12. A Város közösségi életének fellendí-
tése, a szociális gondozói szolgálat kibőví-
tése! 

     Reviczki Gyula 
  Polgármesterjelölt

Reviczki Gyula  
független polgármesterjelölt

POLGÁRMESTERJELÖLT
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1967-ben születtem Pász-
tón. Egy 31 éves fiú (katona-
tiszt) édesapja vagyok, törté-
nelem bölcsész és középiskolai 
tanár. Emellett középfokú köz-
gazdasági és felsőfokú kereske-
delmi képesítéssel rendelkezem. 

Településvezetői pályámat 
Jobbágyi községben kezdtem, 
ahol 2006-ban önkormányzati 
képviselőnek, 2010-ben pedig 
a település polgármesterének 
választottak meg. A lakosság 
többsége szerint irányításom 
alatt a település sokat fejlődött. 
Ugyanakkor beláttam, hogy 
nem egészséges, ha egy telepü-
lés polgármestere nem ott él, 
ahol dolgozik. Ezért a 2014-es 
önkormányzati választásokon 
lakóhelyemen, Pásztón indul-
tam képviselőjelöltnek, ahol a 
2. legtöbb szavazat elnyerésével 
bejutottam a testületbe és a vá-
ros alpolgármestere lettem. 

2018-ban a képviselő-testü-
let feloszlott, városunkban idő-
közi választást tartottunk. Ek-
kor szoros eredménnyel, de 
győztem, és Pásztó város pol-
gármestere lettem.

2019-ben az őszi önkor-
mányzati választásokon már je-
lentős fölénnyel nyertem meg 
a város szavazóinak bizalmát, 
így folytathattam polgármeste-
ri munkámat szülővárosomban. 

Választási  
jelmondatom: 

„Folytatjuk  
Pásztóért”

Azért választottam ezt a 
szlogent, mert meggyőződé-
sem, hogy a megkezdett mun-
kát folytatni kell városunk to-

vábbi fejlődése érdekében. A 
teljesség igénye nélkül felsoro-
lok itt néhányat az elmúlt 5 év 
eredményei közül:

- Varázsvölgy I. (Szalay ma-
lom felújítása) létrehozása

- Varázsvölgy II. Csohány 
Kálmán Galéria, Gál István em-
lékház felújítása (hamarosan in-
duló turisztikai interaktív kiállí-
tás)

- Zöld Város I. (új játszótér a 
Stromfeld udvarban, multifunk-
ciós sportpálya és kutyafutta-
tó megvalósítása a Hunyadi ud-
varban, csúszdapark megépítése 
a strandnál, stb.)

- Zöld Város II. (Hasznos, 
Mátrakeresztes városrészeiben 
található focipályák mellett kö-
zösségi terek létesítése)

- 50 db kamerából álló térfi-
gyelő kamerarendszer telepítése

- Északi és Déli Iparterület 
kialakítása

- Kerékpárutak építése, vala-
mint rákapcsolódása a Szurdok-
püspöki – Bátonyterenye kerék-
párútra

- Hajós Alfréd úti sportpá-
lya rendbetétele, élőfüves pálya 
telepítése

- Hasznosi orvosi rendelő, 
orvosi lakás korszerűsítése

- Hasznos, Mátrakeresztes 
művelődési házainak felújítása 

- Piac modernebbé tétele a 
XXI. századnak megfelelően

- A vasútállomás parkjának 
rendbetétele

- Csillag téri Idősek Klubja 
renoválása

- Futókör kialakítása a Kis-
hegyen

- Új bölcsőde építése 
- Rekortán borítású kézilab-

da pálya létrehozása
- Közel 20 utca útburkolatá-

nak vagy járdájának aszfaltozása
Jelenleg zajló, átadás előtt 

álló beruházások:
- Hajós Alfréd úti sporttele-

pen lelátó építése
- Parkolók kialakítása a 21-es 

számú főút mellett
- Mikszáth Kálmán Gimnázi-

um francia tagozatos épületének 
energetikai felújítása

- Új szennyvíztelep létreho-
zása

- Több utca aszfaltozása, ví-
zelvezetési gondok orvoslása

Mindemellett újabb térfi-
gyelő kamerákra pályáztunk, 
amelyeket a jövőben a város 
különböző pontjain fogunk fel-
szerelni.

Továbbra is  
fő célunk  

Pásztó  
élhetőbbé tétele

- A Zöld Város III. projekt-
ben a Cserhát lakótelepen kiala-
kítunk egy hatalmas játszóteret

- A Pásztói Teleki László Vá-
rosi Könyvtárban energetikai 
felújítás kezdődik

- Az önkormányzati óvodák 
belső rekonstrukciója is tervben 
van

- A külterületi utak járhatób-
bá tétele

Kérem, hogy 2024. júni-
us 9-én szavazzanak rám és tá-
mogassák a Fidesz-KDNP 
képviselő jelöltjeit is, hogy mi-
nél nagyobb hatékonysággal és 
eredményességgel dolgozhas-
sunk együtt szeretett városunk 
továbbfejlődéséért.

Fontos kiemelnem, hogy 
én kizálólag polgármesternek 
indulok a választáson. A kép-
viselőjelöltek között szereplő 
Farkas Attila nem én vagyok, 
ez csupán névegyezőség. 

Farkas Attila (Fidesz-KDNP) 
polgármesterjelölt 

POLGÁRMESTERJELÖLT
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FARKAS ATTILA 
(1.)  
FÜGGETLEN

Tisztelt Pásztó-i 
Hasznos-i, Mátrake-
resztes-i barátok, isme-
rősök, városban lakók!

A nevem Farkas 
Attila, bár sokan „Mi-
si”-ként is ismernek. 61 éves vagyok, Pásztón 
születtem és a mai napig itt élek. Az idő múlását 
négy gyermek és immár négy unoka jelzi. So-
kan ismernek, főleg a városban, a városrészek-
ben, illetve a városért végzett eddigi munkám-
mal kapcsolatban. Gimnázium után évekig 
Európa útjait jártam, majd Vendéglátó-Üzlet-
vezető, illetve Informatikus végzettséget sze-
reztem, de kertészeti ismeretekkel is rendelke-
zem Évekig a Városgazdálkodás dolgozójaként 
szépítettem városomat. Szeretném megméret-
tetni magam a Június 9-i Önkormányzati vá-
lasztásokon, hogy mint független képviselője-
lölt, munkámat magasabb szintre emelhessem. 
A névazonosság a Polgármesterrel a véletlen 
műve, én képviselőként indulok. Sokan keres-
nek a mai napig problémákkal, amiket általá-
ban meg is oldok. Hogy mit szeretnék elérni? 
Elsősorban a várost szolgálni legjobb tudásom 
szerint, együttműködve a lakossággal, a várost 
vezető emberekkel együtt, akiknek azt hiszem 
kivívtam a szeretetét és tiszteletét. Egy tényleg 
élhető várost munkahelyekkel, a zöld területek, 
fák ültetésével a városképet szeretném javítani. 
Nem szeretnék ígérni, hisz az nagyon felelős-
ségteljes dolog. Úgy érzem, rengeteg kiaknázat-
lan dolog van városunkban, melyet az itt élők-
kel közösen megvalósíthatok. Ehhez Önökre, 
Rátok van szükség, hogy Június 9-én szavaza-
tukkal elérhessem, mondhatom közös céljain-
kat. A szavazólapon az 1. számot viselem.

 DR. KANYÓ  
ROLAND RICHÁRD 
(2.)  
FIDESZ - KDNP

Pásztón születtem 1979-
ben, nős vagyok, két cso-
daszép gyermek édesapja. 
A Miskolci Egyetem Álla-
mi- és Jogtudományi Ka-
rán szereztem jogi diplomát, 
egyéni ügyvédként dolgo-
zom Budapesten, valamint 
irodavezetője vagyok Pász-
tón működő Ügyvédi Iro-
dámnak. Pásztó Város Önkormányzata 
Képviselő-testületének 2018 óta vagyok 
tagja. 2022. november 18. napjától kez-
dődően betöltöm a Nógrád Vármegyei 
Ügyvédi Kamara elnökhelyettesi tisztsé-
gét. Munkámból adódóan napi szinten 
találkozom, foglalkozom emberekkel és 
igyekszem legjobb tudásom szerint intéz-
ni ügyeiket, megoldást találni problémá-
ikra. Azon vágyam, hogy a Pásztón és a 
környékbeli településen élőknek ne csak a 
jog területén, hanem szélesebb körben is 
segíteni tudjak, motivál abban, hogy ön-
kormányzati képviselő legyek, és az eskü 
szövege szerint, „tisztségemből eredő fel-
adataimat Pásztó fejlődésének előmozdí-
tása érdekében lelkiismeretesen teljesít-

sem, tisztségemet a magyar 
nemzet javára gyakoroljam”.

Elsődleges célom, hogy 
az általam mindig is elvárt, 
magas szintű szakmaisá-
got képviseljem továbbra is 
a Képviselő-testüleben. A 
Pénzügyi- és Településfej-
lesztési Bizottság elnöke-
ként változatlanul azt a fej-
lődést kívánom szolgálni, 
amely a leginkább figyelem-
be veszi a Pásztón, Haszno-
son és Mátrakeresztesen élő 
emberek igényeit. Fontos-

nak tartom a munkahelyteremtést, a helyi 
vállalkozások támogatását és megbecsü-
lését, a fiatalok Pásztóra történő vissza-
csábítását, a környezetvédelmet, valamint 
a helyi értékek megóvását. Egykori ak-
tív sportolóként szívügyemnek tekintem 
a helyi sportolási lehetőségek bővítését. 
Megítélésem szerint a mozgás biztosítása 
kiemelkedően fontos, egy mindenki szá-
mára élhető környezet megteremtésében, 
legyen szó akár a fiatalabb, akár az idősebb 
korosztályról.

Szakmaiság, tisztelet, kitartó és aláza-
tos munka, amit ígérni tudok mindazok 
számára, akik 2018. és 2019. után ismétel-
ten bizalmat szavaznak nekem és kitün-
tetnek támogatásukkal.

BARNA TIBOR  
JÓZSEFNÉ (3.)

FIDESZ - KDNP

Pásztón születtem, jelenleg is 
itt élek. Két gyermek édesanyja és 
két unoka nagymamája vagyok. 
Nyugdíjas pedagógus. A Ma-
gyar Szentek Római Katolikus 
Általános Iskola megalapítója, 
volt igazgatója. Tanügyigazgatási 
szakértő, jelenleg alpolgármester. 
2020-tól a város képviselő-tes-
tületének tagja. Az Apáczai Ki-
adó Géniusz-ezüstdiplomájának 
kitüntetettje. Pásztóért emlék-
plakett kitüntetettje. Tősgyökeres 
pásztóiként a közös célok, felada-

tok megvalósítása mellett alapve-
tőnek tartom az emberekkel való 
kapcsolat fontosságát. Képviselő-
ként kizárólag a város és a helyi 
lakosság érdekeit kívánom szem 
előtt tartani. „Az összefogás a kez-
det; az összetartás a fejlődés; a közös 
munka a siker.”

KEREKES LÓRÁNT (4.) 
FÜGGETLEN

43 éves vagyok, két leány-
gyermek büszke édesapja. Szü-
letésemtől kezdve Pásztón élek. 
A Szolnoki Főiskolán szerez-
tem környezetgazdálkodási 
mérnöki majd Budapesti Mű-
szaki Egyetemen vízellátási és 
csatornázási szakmérnöki dip-
lomát.

Hosszú évekig a Vodafo-
ne pásztói kirendeltségének ve-
zetőjeként dolgoztam. Jelenle-
gi munkám is Pásztóhoz köt a 
Vízmű helyi irodájában dolgo-
zom művezetőként.

  Az elmúlt évek során jó pár 
pásztói labdarúgó palánta for-
dult meg kezeim között, éve-
kig a pásztói Ifi csapatot irányí-
tottam. Jelenleg a Pásztói Sport 
Klub elnökhelyettese vagyok.

  Tiszta szívvel - tisztesség-
gel  és kitartó munkával kívá-
nom szolgálni a Pásztón élőket. 
Célom a pártoktól független ke-

resztény-polgári értékrend meg-
jelenítése Pásztó közéletében.  
Szeretném a helyi értékek és le-
hetőségek figyelembevételével 
városunk fejlődését segíteni.  

Hiszek benne, hogy nem szá-
mít, ha pártválasztásunkban kü-
lönbözünk is, mert a célunk itt 
helyben közös: legyen széleskö-
rű összefogás a helyi ügyekben, 
az itt élők, és a város érdekében!

Ezért arra kérek minden 
kedves pásztói, hasznosi és mát-
rakeresztesi városlakót tisztelje-
nek meg bizalmukkal. 
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CZAGÁNÉ TAMÁS  
TÜNDE (5.) 
FIDESZ - KDNP

Debrecenben születtem 
1964-ben, 3 gyermek édesany-
ja vagyok. Tanulmányaimat szü-
lővárosomban végeztem, majd 
óvónői diplomát szereztem. 
1993-ban költöztünk Pásztóra. 
Eddigi munkám során részt vet-
tem vármegyénk több települé-
sének szociális kérdéseit érintő 
problémák megoldásában, rend-
szeresen látogattam rendezvé-
nyeket, ahol megismertem és 
lehetőségeimhez képest segí-
tettem az ott élő emberek prob-
lémáinak megoldását. Jelenleg 
óvodapedagógusként dolgo-
zom és legjobb tudásom szerint 
végzem az oktató-nevelő mun-

kát. Célom, hogy szeretett váro-
somban tevékenykedhessek az 
itt élő emberek egészségügyi és 
szociális helyzetének javításá-
ban, közreműködhessek tisztes-
séges megélhetést nyújtó mun-
kahelyek megteremtésében. 

REVICZKI GYULA (6.) 
FÜGGETLEN

SZABÓ ÁDÁM (7.) 
FIDESZ - KDNP

Szabó Ádám vagyok, terület- 
és településfejlesztő geográfus, 
vállalkozó, a fidesz-KDNP ön-
kormányzati képviselője. Pász-
tón születtem 1988-ban, az ál-
talános- és középiskolát is itt 
végeztem. Feleségemmel és két 
kislányommal a városközpont-
ban élek. 2019-től Pásztó Vá-
rosi Önkormányzat képviselője 
vagyok, az Intézményirányítási- 
és Szociális Bizottság, valamint 
az Ügyrendi Bizottság tagja, 
a Pásztó Fejlesztési Nonprofit 
Kft. Felügyelő Bizottságának el-
nöke. Vállalkozóként is Pásztón 
tevékenykedem, a körforgalom-
nál található Húsbolt és Fornet-
ti tulajdonosa vagyok. Aktívan 
részt veszek a boltok munkájá-
ban, ahol nagyon sok emberrel 

találkozok nap mint nap. Mun-
kám során sokan keresnek meg 
kisebb-nagyobb problémájukkal 
és lehetőségeimhez képest meg-
próbálok mindenkinek segíteni. 
Továbbra is a befektetett mun-
kában hiszek, így ha elnyerem 
az emberek bizalmát, mindent 
elkövetek annak érdekében, 
hogy városunk tovább fejlődjön.

BENUS LÁSZLÓ (8.) 
FIDESZ - KDNP

1958-ban születtem Pász-
tón. A kereskedelmi iskolát Sal-
gótarjánban végeztem, Gyön-
gyösön érettségiztem. 1972-től 
ebben a szakmában dolgozom. 
1980-ban kezdtem saját vállal-
kozásomat Egerben és 1996-tól 
Pásztón folytatom a mai napig. 
1975-től élek Pásztón. Szere-
tem ezt a várost, szeretek itt lak-
ni, jó kapcsolatot ápolok az itte-
ni lakosokkal. Jelenleg második 
ciklusomat töltöm az Ügyrendi 
Bizottságban. Továbbra is sze-

retném támogatni a Polgármes-
ter Úr megkezdett, eredményes 
munkáját. Belém fektetett bi-
zalmukat előre is köszönöm!

Reviczki Gyula vagyok, szü-
lettem Pásztón, a múlt század 
közepén.

Azóta is itt élek, kis csalá-
dommal, ami már nagy család, 
barátaimmal, széleskörű isme-
rőseimmel. 

Félig pásztói, félig hasznosi, 
anyai nagyapám révén egyrészt 
keresztesi őseim leszármazott-
jaként. Középfokú gépész ké-
pesítésem révén sok mindennel 
foglalkoztam, mindig, az úgynevezett versenyszférában, de sosem a 
„napos” oldalon. Szereztem sok tapasztalatot ezen a területen. 

Jelenleg nyugalmazottként töltöm napjaim, figyelve, számontart-
va a város, az ország, a világ történéseit, kivonva ezekből az eszenci-
át, tapasztalatot, majd ezekből tanulva képviselni a város polgárait.
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DR. BOCZEK TIBOR 
(9.) 
FIDESZ - KDNP

21 éve élek Pásztón, de hosszú 
évek óta azt vallom, hogy ide jö-
vök haza, itt érzem magam iga-
zán otthon. 57 éves vagyok, nős, 
3 gyermek édesapja. Általános 
orvosi diplomám megszerzése 
után sebészeti, gasztroenteroló-
giai szakvizsgát és háziorvosi li-
cence vizsgát szereztem, majd 
a vezetői feladatok ellátásához 
szükséges egészségügyi mene-
dzser alap- és mesterképzésben 
vettem részt. 18 éve vagyok a 
Pásztói Margit Kórház főigazga-
tója, de emellett a mai napig ak-
tívan részt veszek a betegek el-
látásában is. Mindig fontos volt 
számomra az emberek gyógyí-
tása és egészségmegőrzése mel-
lett a jó közérzetük, az elége-

dettségük. Ennek szellemében 
tevékenykedem jelenleg is. Úgy 
vélem, hogy ezzel a szemlélet-
tel önkormányzati képviselőként 
is segíteni tudnám a pásztói la-
kosokat. Amennyiben bizalmu-
kat élvezem, az élhetőbb környe-
zetért, Pásztó város fejlesztéséért 
örömmel dolgoznék.

VERES RÓBERT (10.) 
FIDESZ - KDNP

62 éves üzletember va-
gyok.1981-ben szereztem üzem-
mérnöki diplomát. A rend-
szerváltás után, 1991-től saját 
cégcsoportot építettem, s jelenleg 
is itt dolgozom. 1985-ben meg-
nősültem, két nagylány édesap-
ja vagyok. Több mint 20 éve részt 
veszek Pásztó város építésében, tá-
mogatásában, fejlesztésében, amit 
ha erőm engedi, még hosszú éve-
ken keresztül szeretnék folytatni.

ÁRMINICZKI JÓZSEF 
(11.) 
FÜGGETLEN

Családommal Pásztón élek és 
itt is nevelkedtem, 44 éves va-
gyok, feleségemmel két fiúgyer-
meket nevelünk. A Salgótarjáni 
Kereskedelmi és Vendéglátóipa-
ri Szakközépiskolában érettségiz-
tem, majd rendőri képesítést sze-
reztem a Budapesti Rendészeti 
Szakközépiskolában. Az elmúlt 
25 évben sok éjszakát és nappalt 
töltöttem itt helyben szolgálat tel-
jesítéssel. Sok problémával szem-
besültem Pásztón, a munkám és a 
mindennapi életem során. Csalá-
dom 2004 óta megszakításokkal 
vendéglátással is foglalkozik, így 
a strandbüfé és a már nem üze-
melő Kispipa,  autósmozi műkö-
désére is volt rálátásom.  2013 óta  
tartom számon a helyi képviselők 
tevékenységét, figyelem a váro-
sunk kevésbé pezsgő életét, fejlő-
dését. Úgy gondolom, hogy szük-
ség van ötletekkel teli tettrekész 
képviselőkre, akik függetlenként, 
pártatlanul akarják képviselni a 

helyi lakosok érdekeit.  Képvi-
selőként szeretném a Pásztói Ön-
kormányzatot és a szintén Önök 
által választott polgármestert a 
feladatai teljes mértékű ellátásá-
ban segíteni. Személyes tapasz-
talatom, hogy a városunknak fej-
lődni kell a sport, közutak, járdák, 
parkolás, strand, helyi munkahe-
lyek, üzletek, városkép és még sok 
minden más terén. Azt akarom, 
hogy a hangzatos nagy nehezen 
betartható  ígérgetések helyett kis 
lépésekkel bár, de a városunk vég-
re előre haladjon!

Szeretném a bizalmukat kiér-
demelni! 

JANCSÓ TIBOR (12.) 
MI HAZÁNK

10 éve csöppentem ebbe a cso-
dálatos pásztói közegbe ,mun-
kám miatt sodort ide az élet ,ahol 
megleltem az otthont és családot 
alapítottam .Feleségemmel itt ne-
veljük 8 éves kisfiúnkat .

Egyetem elvégzésé óta me-
zőgazdaságban dolgozom ,ahol 
kezdetben termelés irányítási 
feladatokat láttam el, napjaink-
ban Nemzetközi Agrár Integrá-
tor cégnél vezetőként dolgozom. 
Munkám miatt sok emberrel 
vagyok napi kapcsolatban és ez 
által fény derül különböző meg-
oldatlannak vélt ,problémás fel-
adatokra .Döntésem ami miatt 
elindulok a helyi önkormány-
zati vállasztásokon ,hogy átve-
gyem a ,,híd” szerepét az em-
berek és a város vezetők közti 
kommunikációban. Próbáljunk 
meg gyűlöletkeltés és gyűlölkö-
dés nélkül egy nagy családként 

élni, dolgozni és fejlődni a köz 
szolgálatában.

,,Együtt erő vagyunk ,szana-
szét gyöngeség „

Hogy Wass Albert szavaival 
élve kérném a tisztelt pásztói, 
hasznosi és mátrakeresztesi la-
kosokat tiszteljenek meg bizal-
mukkal ,cserébe amit minden 
bizonnyal ígérhetek ,amennyi-
ben bekerülök a helyi szerve-
zetbe ominózus itt-ott kátyús 
,,HÍD”-at szeretném újból le-
kövezni és Pásztó előrehaladá-
sát szívvel lélekkel és becsület-
tel segíteni.
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KÁPOSZTA CSABA 
(13.) 
FIDESZ - KDNP

57 éves lokálpatrióta vagyok, 
párommal és fiammal boldog 
családot alkotunk. Kereskedelmi 
középvégzettséggel és boltveze-
tői képesítéssel is rendelkezem. 
Több mint 28 éve papír- vegyi-
áru nagykereskedő vagyok és 
büszke vagyok rá, hogy vállalko-
zásomban átlagosan tíz család-
nak adok munkát.

Gyerekkorom óta Pásztón 
sportolok, volt rá példa, hogy 
hívtak magasabb osztályba kézi-
labdázni, de soha nem hagytam 
el Pásztót. A sport a mai napig 
is hobbim, mellette pedig az idő 
előrehaladtával a sportszervezé-
si feladatok is azzá váltak. 10 év-
vel ezelőtt éppen ezért nem volt 
kérdés, hogy elvállalom-e a civil 
és sport tanácsnoki feladatokat. 
Büszke vagyok rá, hogy ez alatt 
a 10 év alatt jelentősen emelke-
dett a sportolók és a civilek ön-
kormányzati támogatottsága. 
A pásztóiak jól ismerik azokat 
a közösségerősítő és összetartó 
rendezvényeket, amelyek szerve-
zésében eddig aktív szerepet vál-
laltam, és ezt a munkát a jövőben 
is folytatni kívánom.

Életre keltettünk városi sport 
és családi napot, különböző sport 
eseményeket, óvodai és öregfiúk 
focitornákat. Jótékonysági bálo-
kat is szervezek.

Civil és sport tanácsnokként 
szép eredményeket sikerült elér-
ni: 3db rekortán pályát, 1 műfüves 
és két élőfüves pályát építettünk.

Hasznoson és Mátrakereszte-

sen a sportpályák épületeit felújí-
tottuk.

Kerékpár út épült és két ját-
szótér átadásra került. Futókört 
építettünk a BÉTEX udvarban 
és a Kishegyen. Kondi parkot 
építettünk a sportpályán.

Befejeződik ebben az évben a 
sportpályán a futókör kialakítása, 
a fedett lelátó megépítése, vala-
mint az uszoda beruházás is.

Sok szép eredményt sikerült 
elérni ezeken a területeken. Az 
elkövetkezendőkben egyik ki-
emelt célom egy sportcsarnok 
megépítése, valamint Pásztó és 
Mátrakeresztes között kerékpár 
út kialakítása. Fontosnak tartom, 
hogy a strandfejlesztés is meg-
valósuljon. Szívügyem a kis és 
közép vállalkozások segítése új 
munkahelyek létrehozásához és 
a meglévők megtartásához.

Pásztó, Hasznos és Mátrake-
resztes polgárainak támogatását 
kérem, hogy a képviselőtestület 
tagjaként tovább folytathassam a 
munkámat.

CÍMER BALÁZS (14.) 
DK

1987-ben telepedtem le Pász-
tón, itt neveltem fel gyermeke-
imet. Pásztó egy vonzó kisvá-
ros volt ahol biztosítva láttuk a 
munkahelyet, oktatást, egészség-
ügyi ellátást és mindent, ami egy 
család életéhez szükséges.

Dolgoztam az MHSZ-nél 
gépjármű vezető oktatóként, 
majd később a VOLÁN-nál au-
tóbusz vezetőként helyezked-
tem el. Sokan Pásztóról és kör-
nyékéről az én segítségemmel 
szerezte meg jogosítványát. So-
kat beszélgettem, olykor politi-
záltam is, jól ismertem és most 
is ismerem az emberek véle-
ményét a közéleti kérdésekről. 
Autóbusz vezetőként mentem 
nyugdíjba, de a politika a köz-
életi kérdések, a várost érintő 
problémák ma is élénken foglal-
koztatnak.

Mindig bátran elmondtam 
a véleményemet, az általam ta-
pasztaltakat, meglátásaimat.

Mára már megváltozott a vi-
lág, jobbára a hallgatás lett úrrá 
az embereken. Éppen ezért ma 
már kevésnek tartom, hogy szűk 
körben hallassam a hangomat a 
körülöttünk levő problémákról.

Abban szeretnék elsősorban 
aktívan közreműködni, hogy: 

-a felújított kórházunkban 
visszaállítsák a korábbi szakren-
deléseket,

-Hasznos, Mátrakeresztes és 
a Muzsla nagyobb turisztikai tá-
mogatást, figyelmet kapjon,

-a helyi vállalkozásokat indokolt 
lenne erőteljesebben támogatni.

Tudom hogy Pásztónak je-
lentős értékei vannak.

A különleges szépségű ter-
mészeti környezetével való ala-
posabb törődéssel el lehetne 
érni – sok egyéb mellett – hogy 
visszatérjen Pásztó város koráb-
bi vonzereje.

A lakosság körzetének ala-
kulását alaposabban meg kel-
lene ismerni az önkormányzat-
nak. Közismert, hogy központi 
hatalom változatos módon aka-
dályozza az önkormányzatok 
működését és ez isszerepet ját-
szik abban, hogy például a cent-
ralizált oktatás valamint a szo-
ciális és egészségügyi helyzet 
szinte romokban van. Sokan el-
szenvedői a hatalmi félretájé-
koztatásnak és arroganciájának, 
ez ellen nem igazán tapasztal-
ható az önkormányzat határo-
zott fellépése.

Mindannyiunk véleményét 
kívánom képviselni az önkor-
mányzatban. Határozottan ál-
lítom, hogy növelni szükséges 
az önkormányzati folyamatok, 
döntések nyilvánosságát.

Együtt, közösen Pásztóért!

BANGÓ MÓNIKA (16.) 
FÜGGETLEN

Bangó Mónika vagyok, Pász-
tón születtem 52 évvel ezelőtt.

Itt élek, kis családommal, 
dolgozom, szeretem a munkám.

A körülmények egyre rosz-
szabbodnak, ezért szeretnék 
tenni valamit a városunkért, kö-
zösségünkért, környezetünkért.

Elítélek mindenféle rassziz-
must, megkülönböztetést, ami ki-
sebbségünket érinti nap mint nap. 

Tenni szeretnék érte, hogy 

gyermekeinknek, unokáinknak 
ne kelljen átélni mindazt a ne-
gatív megkülönböztetést, amit 
életem során átéltem sajnos.

Dolgozni fogok azon, ne az 
legyen az első reakció, iskolá-
ban, munkahelyen, az életben, 
ki honnan jött, milyen nemze-
tiségű. Kapocs szeretnék lenni, 
kisebbségi és a többségi társada-
lom között.

Kérem Önöket, adjanak le-
hetőséget, hogy ezekért a cé-
lokért dolgozhassak, hogy tu-
dás, képesség és tehetség alapon 

legyünk különbözőek és ne 
mondvacsinált stigmák alapján.

Ebben kérem segítségüket!

OCSOVAI TAMÁS (15.) 
FÜGGETLEN
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HEGEDŰSNÉ SZABÓ 
KATALIN (17.) 
DK

Pásztón születtem. Itt nőltem 
fel, és itt neveltem gyermekei-
met. Most itt töltöm a nyugdí-
jas éveimet. Pásztó hosszú ide-
ig fejlett kulturális, oktatási és 
egészségügyi rendszerrel, kiépí-
tett infrastruktúrával, nyüzsgő 
életű kisváros volt, ahol szívesen 
telepedtek le a környező falvak-
ból, de távolabbról is a fiatalok de 
az idősebbek is.

Azután sok minden megválto-
zott, ezért történt, hogy remegő 
szívvel ugyan de elhagytuk a vá-
rost és az országot. Angliában te-
lepedtünk le, ahol 11 évi éltünk. 
Hazatérő magyar lettem, mert 
a szívem visszahúzott a csodála-
tos természeti környezetű szülő-
helyemre. 2018-ban hazajöttünk 
felnőtt gyermekeinkkel együtt 
Magyarországra.

Sajnos tapasztaltam, hogy a 
város fejlődése megrekedt, és je-

lentősen csökkent a vonzereje. 
Most már a lakosságszám a csa-
tolt településekkel, Hasznossal és 
Mátrakeresztessel együtt alig ha-
ladja meg a 8000 főt. Az egyko-
ri ipari park éledezik ugyan, de 
hiányoznak a fiatalokat megtar-
tó jól fizető munkahelyek, bérla-
kások, szórakozóhelyek, sokakat 
megmozgató kulturális rendez-
vények.

A turizmus beszűkült. Nóg-
rád vármegye egyetlen melegvi-

zű strandfürdőjének  csupán a lát-
ványterve készült el. A különleges 
szépségű Mátrakeresztes valami-
kor sokakat vonzott. Ismert volt, 
de bezárt az erdei iskolája.  Mit 
tennék, ha megválasztanának ön-
kormányzati képviselőnek? Talán 
nem túlzás: változatos életem so-
rán kialakult némi világlátásom, 
politikai tapasztalatom is. Össze 
tudom hasonlítani a régebbi és a 
mostani Pásztót. 

Az biztos, hogy nem lennék 
„gombnyomogató” képviselő:

- meghallgatnám városunk 
mindegyik részében élő lakótár-
saim véleményét, s azt szigorú kö-
vetkezetességgel közvetíteném a 
város szűkebb vezetés felé.

A problémák közül itt csak né-
hányat említek:

- a jól fizető munkahelyek hi-
ánya,

- nincs szociális lakásépítési 
program,

- a közutak áldatlan állapotban 
vannak több városrészben,

- a melegvizes strandfürdő fel-

újítása évek óta húzódik,
- kulturális, sport és egyéb szó-

rakozási lehetőség, közösségi ren-
dezvények alacsony szintje ta-
pasztalható,

- a turizmus nincs megfelelő-
en kezelve a Mátra nyugati kapu-
jában.

Követelném az önkormányza-
ti döntési mechanizmusok látha-
tóvá tételét!

A nők politikai szerepe sajnos 
Magyarországon nincs megfele-
lő pozícióban. Ez jellemző az ön-
kormányzatokra is. Meglátásom 
szerint a nők érzékenysége, sajá-
tos meglátásaik – így az enyém 
is – jelentősen segítenék a helyi 
ügyek sikeres kezelését.

A mostani közéleti mozgoló-
dástól azt várom, hogy mielőbb 
eljöjjön az idő, amikor a 20 éve 
Európai Unió tag országunk mű-
ködése demokratikusabbá válik, 
s a centralizáció helyett bővül az 
önkormányzatok demokratikus 
döntési lehetősége.

Együtt, közösen Pásztóért!
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SZAVAZÓ SEGÉDLAP az önkormányzati választáshoz

Képviselő jelöltjeim: Polgármester jelöltem:

Tisztelt választópolgár!
Ez a lap arra szolgál, hogy amennyiben sikerült választania a 

jelöltek közül, erre felírva elkészítheti saját emlékeztetőjét. Így 
ezt - ha magával viszi a választásra - a szavazófülkében is segít-
ségül hívhatja. 

Polgármesterre érvényesen szavazni úgy lehet, hogy a három 
jelölt közül egyet választunk ki. 

Önkormányzati képviselőből nyolcat kell megválasztani.  Sza-
vazni érvényesen legkevesebb egy,  de maximum nyolc jelöltre le-
het. A nyolcnál több személyre leadott szavazattal a szavazólap 
érvénytelen.

1. ________________________



2024. JÚNIUS KÉPVISELŐJELÖLTEK

Települési nemzetiségi önkormányzati jelöltek:
1. SÁRKÖZI KÁLMÁNNÉ (CiKöSz)
2. SÁRKÖZI ANDRÁS (CiKöSz)
3. KISS KÁROLYNÉ (CiKöSz)
4. RAFAEL ISTVÁN (CiKöSz)
5. DR. GÖDÖLLEINÉ SÁRKÖZI DALMA (CiKöSz)
6. SÁRKÖZINÉ RAFAEL RENÁTA (CiKöSz)
7. BARANYI GÉZA (Romajó Egyesület)
8. DR. GÖDÖLLEI CSABA (CiKöSz)
9. ERDEI-NAGY FERENCNÉ (Romajó Egyesület) 
10. LAKATOS GÉZÁNÉ (CiKöSz)
11. ERDEI-NAGY FERENC (Romajó Egyesület)
12. MEZŐFINÉ BARANYI ÁGNES (Romajó Egyesület)
14. BARANYI GÉZÁNÉ (Romajó Egyesület)
15. KOLOMPÁR ISTVÁN (CiKöSz)

13. BOTOS SÁNDOR 
(CiKöSz)

Tiszteletem minden pásztói 
polgárnak! Pásztón születtem, 
az évek során sok helyi mun-
kakörben megfordultam az ön-
kormányzat segitségével. Ebből 
kettőt kiemelnék: fűkaszálás, 
művelődési központ itt sok ren-
dezvényen segítettem Pásztót 
mind fizikai és emellett hango-
sítási feladatok megoldásában.  
2024 évében  szeretnék a ro-

mák felzárkóztatásában segíte-
ni, ami sajnos még most is prob-
léma Pásztón. Ebben szeretnék 
részt vállalni. Tisztelettel: Botos 
Sándor

A fent felsorolt nemzetiségi önkormányzati jelöltek  
a felhívásra nem küldtek bemutatkozó anyagot.
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Az európai parlamenti választásokon az uniós tagállamok polgá-
rai képviselőket választanak az Európai Unió egyik fő intézményé-
be, az Európai Parlamentbe, az uniós polgárok érdekeinek európai 
szinten történő képviselete céljából.

Szavazásra jogosult, aki a választás napjáig betölti a 18. életévét vagy 
18. életévének betöltése előtt házasságot köt; Magyarországon lakó-
hellyel rendelkező magyar vagy uniós polgár; magyar állampolgárként 
sem Magyarországon, sem az Európai Unió területén nem rendelkezik 
lakóhellyel; bíróság jogerős döntéssel nem tiltotta el a választójogától.

Az európai parlamenti választásokat ötévente tartják meg, Eu-
rópán belül mindenütt egy meghatározott időtartamon belül, most 
június 6-9 között. Magyarországon a választás június 9-én lesz. A 
szavazók 21 európai parlamenti képviselőt választanak majd, ugyan-
annyit, mint a 2019-es választások során. A közös alapelvek szerint az 
egy politikai pártból választott EP-képviselők száma arányos az általa 
kapott szavazatok számával. Azok a pártok kaphatnak mandátumot, 
amelyek elérik az 5 százalékos választói küszöböt, azaz a leadott ösz-
szes érvényes szavazat 5 százalékánál többet szereznek meg.

Magyarországon 11 szervezet állított jelölti listát az EP-válasz-
tásra. Így ezek közül egyet kiválasztva adhatnak le a választópolgá-

rok érvényes szavazatot. A listák a következő sorrendben szerepel-
nek majd a szavazólapon:

1. Megoldás Mozgalom
2. LMP-Magyarország Zöld Pártja
3. Demokratikus Koalíció– Magyar Szocialista Párt
     – Párbeszéd-A Zöldek Pártja közös listája
4. Második Reformkor Párt
5. Mindenki Magyarországa Néppárt
6. Momentum Mozgalom
7. Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
    -Kereszténydemokrata Néppárt közös listája
8. Jobbik-Konzervatívok
9. Tisztelet és Szabadság Párt
10. Magyar Kétfarkú Kutya Párt
11. Mi Hazánk Mozgalom

A szavazólapon szerepel majd a lista sorszáma, a listát ál-
lító párt (illetve több párt esetén pártok) neve és emblémá-
ja, a szavazásra szolgáló kör, valamint a listán szereplő első 
öt jelölt neve.

Az európai parlamenti képviselők választása

Május 17-én immár ti-
zenötödik alkalommal ren-
dezték meg a Nógrád  
Vármegyei Rajeczky Benjamin 
Népdaléneklési Versenyt. A 
kétévente életre hívott esemény 
fontos és színes eleme a várme-
gye és Pásztó kulturális életének. 
A több mint három évtizedes 
hagyomány mélyen beágyazó-
dott az alap- és középfokú ok-
tatási intézmények mindennap-
jaiba, és kiemelkedő szerepet 
játszik a népzene iránti szeretet 
és elkötelezettség ápolásában. 

Tóth Tamás, a Rajeczky Ben-
jamin Alapfokú Művészeti Is-
kola igazgatója a programon 
elhangzott köszöntőjében hang-
súlyozta: - Külön öröm és meg-
tiszteltetés számunkra, hogy a 
vármegye oktatási intézményei 
rendszeresen csatlakoznak fel-
hívásunkhoz, és felkészítik ta-
nulóikat erre a nemes megmé-
rettetésre. Hálásan köszönjük 
ezt a lelkiismeretes munkát 
mind a tanároknak, mind a nö-
vendékeknek. Az ő elkötelezett-
ségük és kitartásuk nélkül ez az 
esemény nem valósulhatna meg.

A versenyen – melynek a 
Múzeum adott otthont - több 

mint negyven produkciót lát-
hatott a közönség, négy kor-
csoport 43  versenyzőjétől, akik 
nyolc intézményből érkeztek. 
Az esemény támogatói a Sal-
gótarjáni Tankerületi Központ, 
Pásztó Város Önkormányzata 
és a Helyi Művészeti Iskoláért 
Alapítvány voltak.

A zsűrizés felelősségteljes 
feladatát vállalta: Bartus László 
Igazgatási és szociális osztály-
vezető, a pásztói zeneiskola 1. 
igazgatója, zenetanár, ezen ver-
seny alapítója és a zsűri állandó 
tagja. Csábi István Madách dí-
jas előadóművész a Rózsavöl-
gyi Márk Alapfokú Művészeti 
Iskola igazgatója. A zsűri elnö-
ke Vakler Anna zenepedagógus, 

népdalénekes, a Liszt Ferenc 
Zeneművészeti Egyetem volt 
tanára, a népi ének tantárgy tan-
tervének kidolgozója, több népi 
énekiskola szerzője, Népművé-

szet Ifjú Mestere, Pesovár Fe-
renc díjas, Schneider Lajos dí-
jas és Artisjus díjas művész volt.

Tóth Tamás a zenetanulásról 
elmondta lapunknak: - A zene-
tanulás és az éneklés szerepe az 
oktatásban kiemelkedő fontos-
ságú. Nemcsak azért, mert fej-
leszti a kreativitást, a kifejező-
készséget és az együttműködést, 
hanem mert olyan értékeket 
közvetít, amelyek segítségével 
mélyebb kapcsolatot alakítha-
tunk ki kulturális identitásunk-
kal és egymással. 

Nógrád vármegye népdalé-
neklő tehetségeinek versenyén 
az alábbi eredmények születtek.

Vármegyei népdaléneklő tehetségek ünnepe




